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Z A P I S N I K  
 

sa 2. sjednice Proširenog kabineta Guvernera D – 126 koja je održana u subotu 2. prosinca 2017. godine u  

gradskoj vijećnici Grada Karlovca, Banjavčićeva 9. Karlovac s početkom u 11,00 h  sati. Sjednici PKG je 

nazočno 44 članica/članova te je Kabinet je imao potreban kvorum za odlučivanje (Evidencija prisutnosti je u prilogu 

zapisnika). Sjednici je predsjedalo radno predsjedništvo u sastavu:  DG Mladen Kajganić koji je i vodio sjednicu , PDG 

Nada Arbanas, Predsjednik LC Karlovca Stanislav Rožman i tajnik kabineta Zlatko Janković-Miloš. 

Za sjednicu proširenog Kabineta predložen je slijedeći 

D N E V N I   R E D: 

1. Otvaranje sjednice i pozdravna riječ domaćina – predsjednik LC Karlovca 
2. Usvajanje zapisnika sa 1. sjednice Proširenog kabineta guvernera u Našicama 
3. Izvješće Guvernera Mladena Kajganića o aktivnostima između dvije sjednice  
4. Izvještaj o sudjelovanju naše delegacije  Europa Forumu Lionsa u Montreuxu – GST Vesna Boinović 

Grubić 
5. Izvješće GMT koordinatora distrikta PDG Dražena Melčića o stanju članstva i aktivnostima koje se 

poduzimaju na povećanju članstva 
6. Izvješće o održanoj edukaciji guiding liona u Našicama 
7.    Izvješće o završenoj akciji Distrikta „Poster mira“ u Osijek 
8.    Planovi rada Distriktualnih povjerenstava za lions godinu 2017./2018.  
9.    Izvješće predsjednice Leo Distrikta Marije Repalust o aktivnostima između dvije sjednice distrikta      
10.  Razno.  

 

       AD 1. Nazočne je pozdravio Stanislav Rožman, predsjednik LC Karlovac. 

 

       AD 2. Jednoglasno je usvojen  zapisnik sa 1. sjednice Proširenog kabineta guvernera u Našicama. 

 

       AD 3. DG Mladen Kajganić je podnio izvješće o događanjima i aktivnostima poslije 1. sjednice kabineta Distrikta u 

Našicama,  te je govorio o brojnim aktivnostima klubova u tom razdoblju na kojima je u većini slučajeva nazočio 

osobno i sa najbližim suradnicima (1.-2.VDG ili RC,ZC). 

 

 AD 4. Izvještaj o sudjelovanju naše delegacije  Europa Forumu Lionsa u Montreuxu podnijela GST Vesna Boinović 

Grubić koja je naglasila vrlo aktivno učešće naše delegacije na Europa forumu koja je bila u sastavu PDG I GMT 

Dražen Melčić, 1.VDG Darko Ćuruvija i ona osobno. Svako od njih je uzeo učešće u nekoliko grupa po različitim 

temama. Vesna je na jednoj od grupa prezentirala projekt proziv gladi Nutrixa koji je osmišljen u suradnji sa 

Podravkom. Proizvod je prezentiran na Europa Forum Montreux -  na Euro Africa Committee gdje smo  

zainteresirali  Lionse iz drugih zemalja, poglavito Lionse Afrike   za uključivanje u ovu akciju smanjenja  problema 

gladi kod djece na ugroženim područjima u cilju prikupljanja sredstava za kupnju proizvoda i realizacije 

distribucijskog lanca. Vesna je naglasila potrebu osnivanja teama za ovaj projekt. 

      PDG Dražen Melčić je u svojstvu GMT DC-a sudjelovao kao prezenter u panel diskusiji „ Increasing membership in 

small countires“ („Povećavanje članstva u malim zemljama“). Na tom sastanku su odabrani predstavnici nekolicine 

malih Distrikta (MD109 Island, D113 Luxembourg, D120 Estonija, D126 Hrvatska, D129 Slovenija, D131 Litva i 

D132 Makedonija) imali priliku predstaviti razvoj svojih Distrikta.2. VDG Darko Ćuruvija, PDG Dražen Melčić GMT 

DC i Vesna Boinović Grubić, GST DC sudjelovali su na sastanku    „Global Action Team Constitutional Area IV 

Group C“. Zemlje/Distrikti članice Konstitucionalnog Područja IV, Grupe C  su D119_Mađarska, D121-Poljska, 

D122-Češaka i Slovačka, D123-Russija, D124-Rumunjska, D126-Hrvatska, D129-Slovenija, D130-Bugarska i D132 

Makedonija. Svrha tog sastanka je informiranje o velikim strukturnim promjenama koje se događaju u Lions Clubs 
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International, a u skladu sa novom strategijom razvoja „LCI Forward“, lansiranoj na Konvenciji u Chicagu.Željko 

Gucunski odradio je također sve potrebne ugovore na Youth Exchange Bazzaru i dogovorio da slijedeće godine još 

veći broj naših mladih posjete Youth kampove po cijelom svijetu i provedu dodatna dva tjedna u obiteljima.PDG D. 

Melčić je na sjednici Mediterranean Solidarity Observatory imao priliku prezentirati našu Lions regatu i pozvati 

prisutne na sudjelovanje 2018. 

      Izvješće je jednoglasno prihvaćeno s tim da je zaključeno da Guverner formira team za provedbu projekta protiv 

gladi u Africi 

AD 5. Izvješće  o stanju članstva i aktivnostima koje se poduzimaju na povećanju članstva umjesto PDG Dražena  
Melčića podnio je DG Mladen Kajganić. ZC Jozo Berečić i Milorad Stanić podnijeli izvješće o stanju u svojim regijama, 
a ZC Alek Konić je govorio stanju u svojoj Zoni i regiji Sjever. Nekoliko sudionika sjednice je uzelo učešće u raspravi 
podržavši sve podnesene izvještaje po prethodnim točkama sa naglaskom na rad u klubovima i pojačanu edukaciju. 

Na prijedlog Regije Istok jednoglasno je donesena Odluka da se XXV. Konvencija lionsa Hrvatske održi u Valpovu  
25. svibnja 2019. godine.  

AD 6. Izvješće o održanoj edukaciji guiding liona u Našicama podnio je DG  Mladen Kajganić naglasivši da je seminar 
uspio, da su se u njega uključili i Slovenski Lionsi, da se odaje priznanje predavačima seminara Darku,Draženu i 
Mirjani na kvalitetnim predavanjima. Pred polaznicima seminara je veliki zadatak da se uhvate u koštac sa radom u 
klubovima koji se nalaze u krizi ili su pali ispod 15 članova.  

AD 7. Izvješće o završenoj akciji Distrikta „Poster mira“ u Osijeku podnio je DG Mladen Kajganić koji je i prisustvovao 
otvaranju izložbe koja je postala jedna značajna manifestacija za naš distrikt ali i grad Osijek, koji je ugostio i neke 
sudionika natječaja iz drugih gradova. Detaljni izvještaj postoji  na našim stranicama. Guverner je pohvalio veliki 
angažman LC Mursa i predsjednice povjerenstva Irelle Bogut koji je za svaku pohvalu. 

AD 8. Pod ovom točkom su o planovima rada Distriktualnih povjerenstava za lions godinu 2017./2018. govorili o akciji 
Jedrima protiv droge tajnik Zlatko Janković-Miloš i  Alek Konić, a o razmjeni mladih i kamp - Barbara Milčić. 

AD 9. Predsjednica Leo Distrikta Marija Repalust osvrnula se na aktivnosti Leo distrikta u proteklom periodu i 
predstojećim akcijama druženju članova Leo distrikta u Zagrebu i pripremi koncerta u Zagrebu. A Koo za Leo distrikt 
Filip stipančić se osvrnuo na seminar za Leo advisore koji je upravo u tijeku u Karlovcu od kojeg se puno očekuje u 
poboljšanju suradnje Leo i lions klubova u budućnosti. 

AD 10. Željko Gucunski je govorio o svom iskustvu koje je doživio na predavanju u Montreuxu o kampu za slijepe ICC 
koji će se održati ove godine u Zadru pod pokroviteljstvom i LCI i predložio da se i naš distrikt aktivno uključi u 
realizaciju ovog programa i da naši klubovi i članovi pomognu kamp sa svojim sponzorskim prilozima. Nakon kraće 
rasprave prijedlozi su prihvaćeni i zaključeno je da Željko uđe u GST team sa zadatkom pomaganja ove aktivnosti. 

 

 Guverner je na kraju sjednice članovima LC Karlovac uručio priznanja i nagrade za dugogodišnju aktivnost, a 

Barbari Milčić značku IP za izuzetan angažman na razmjeni mladih i kampu. Značka IP uručena je i predsjedniku LC 

Šibenik lionu Ivanu Soši. 

 

 Sjednica je završila rad u 13 sati. 

 

       U Karlovcu, 02. prosinca 2017. Godine 

 

        Zapisničar:                       DG Mladen Kajganić       CS Zlatko 

Janković-Miloš         

  

 

 


